
ACTA REUNIÓ AFA  

13/12/2020 

 

Assisteixen: Meritxell Parés (Directora), Jana Galceran (Comissió menjador), Coordinadora 7 i 

tria, Representant de 7 i tria,  Eugènia Garcia (AFA).  

Temes a tractar: 

 

REUNIÓ PER TRACTAR TEMES DEL MENJADOR: 

A la reunió amb els diferents representants es van tractar els diferents punts en relació al 

menjador: 

 

 Pla de Treball del Menjador. L'equip directiu passarà el Pla de Treball a l'AFA en 

format PDF, perquè l'AFA ho reenviï a les famílies via whatsapp. D'aquesta manera, les 

famílies estaran informades i podran resoldre dubtes, conèixer la pedagogia portada a 

terme al menjador, tipus d'aliments que s'utilitzen a la cuina, entre altres temes. De la 

mateixa manera, disposaran dels menús trimestrals. 

Aquest any,  el Departament ha concedit a través del Pla Covid un monitor o monitora 

més, independentment de la ràtio dels nens i nenes. Aquesta nova incorporació facilita 

la tasca dels i les professionals, a més de poder respectar els torns de dinar i els grups 

bombolla. 

Per altra banda, actualment el joc a l'hora del menjador és lliure i els tallers que 

oferien les persones voluntàries estan aturats per les mesures COVID. 

 

 Migdiada a l'escola. Els nens i nenes de P3 poden fer la migdiada en cas de demanda 

dels pares. En el cas, dels nens i nenes de P4 i P5 també la podran fer avisant 

prèviament a la mestra perquè ho pugui transmetre a la professional del menjador. 

 

 Hàbit d'higiene dental al temps de migdia de l'escola. Per totes les mesures preses 

per la situació del COVID, aquest any els nens i nenes no podran rentar-se les dents a 

l'escola. L'any que ve es parlarà de nou el tema i es prendrà una decisió. 

 

 Berenar a l'escola dels nens i nenes d'Educació Infantil. Les famílies dels nens i nenes 

d'Educació Infantil van proposar que es pogués portar per les criatures un petit 



berenar ja que, des de l'hora de dinar a la sortida de l'escola i havia molt espai de 

temps, i els nens i nenes tenien gana. Davant la demanda de les famílies, les mestres 

d'Educació Infantil comunicaran a les famílies que posin a la motxilla un petit berenar. 

 

 Cuina. Tenim la gran sort de gaudir de la bona feina i sobretot, de la bona cuina de 

l'Antonia, per tant, és important tenir en compte les diferents qüestions: 

o Els nens i nenes que de forma esporàdica es quedin a dinar a l'escola és 

important que  ho puguin dir el més aviat possible. D'aquesta manera 

facilitaria l'organització de la cuina i del menjador. 

o Moltes famílies han demanat que els productes fossin ecològics. En aquests 

moment els productes eco són: les llegums, els cereals, els enciams de 

proximitat. De totes maneres, s'està treballant per anar introduint més 

productes. 

o En relació a les proteïnes animals, ja estan força reduïdes i s'està intentant 

afegir més proteïna vegetal. De fet, el Departament de Salut ho recomana així, 

com menjar poca carn vermella. 

o El proper trimestre s'introduirà els làctics sense sucre a P3, podent ampliar-ho 

a la resta de grups. 

o Per últim recordar, que en el cas que algun grup estigués confinat, els nens i 

nenes que tenen beca menjador, es poden emportar a casa el seu menú. 

 

 


